
Za zmanjšanje administrativnih služb
Izvršni svel skupščine občine I.jubljana Moste-

Polje je na 123. seji obravnaval naloge v zvezi z
zmanjševanjem administralivnih služb. Imenoval je
komisijo, v katero so vključeni izvršni sekretar komi-
leja občinske konference /KS. odgovorna člana ob-
činske konference SZOI. in občinskega sveta sindi-
kalov, predstavniki organizacij združenega dela, sa-
moupravnih interesnih skupnosti in krajevnih skup-
nosti, vodi pa jo član izvršnega sveta.

Teraeljni cilj njih aktivnosti je ugotoviti in odpra-
viti vzroke širjenja administrativno strokovnih služb
ter njihovo /manjševanje na družbeno potrebno
raven.

Komisija je že pričela delati in je programirala
svoje delo v dveh smereh: v pripravo analize organi-
ziranosli in delovanja administrativnih služb ter v
oblikovanju in dajanje pobud pri ukrepih za odprav-
Ijanje poraanjkljivosti in slabosti na posameznih po-
dročjih.

Ob pripravi izhodišč za svoje delo so člani kocnisije
posebno poudarili potrebo po sočasnosti dela in
enotnih izhodiščih v Ijubljanskih občinab, kar bo
omogočilo celovilejšo analizo stanja in usklajene
ukrepe.

K.D.


